

Referat FAU møte 8. oktober, 2025



Tilstede: Gunnar Grenlee (Styremedlem), Ingvild Maanum Møller (Nestleder), Mona Aamodt (Styremedlem), Jørgen Andersen (Kasserer), Ann Karin Nilsen-Kildal (Leder), Lillian Vatnøy (Styremedlem)

Stine Bratsberg-Kultom 2A, Fouzia Moradi 6B, Homma Latif 4A, Tone Sagaas Buverud 5A, Brit Kari Ø Kirkeeide 5A, Mathilde Melgaard 5D, Katy Kristine Holst Trevland 2D, Siri Elen Brattli Singh 1D, Camilla Røe 6B, Annette Linda Vestlund 5C, Ann Danielrud 1C, Lisa Pålsson 4B, Pernille Engdal 3C, Madeleine Svartberg 1A, Rikke Henriksen 7A, Oda Holen 2B, Anders W Hauglund (3D)

Forfall: Haakon Bekeng-Flemmen, Håvard Aaslund

Referent: Ingvild Maanum Møller

Saker

1. Informasjon fra skolen v/ rektor Rikke Müller

- I morgen kommer varaordfører i Oslo Kommune for å snakke om basesskole, for å prøve å påvirke å få til en ombygging. På fredag kommer Avis Oslo for å lage en sak om det. Avis Oslo skal følge tredje trinn. Skolen jobber for å få gjort om baseskole til klasserom i samarbeid med HFAU, men det er en vanskelig prosess. Rektor mener baseskole har noen fordeler, men ulempene veier opp mer.
- Renhold er en gjengående sak. Dette jobbes med kontinuerlig. Fokusområde er dobesøk, særlig på småtrinnene. Det er elever som ikke går på do gjennom en hel skoledag. Rutiner for renhold i garderober er gått gjennom på nytt. Gymsal: AKS har morgen AKS der, dette kan være en grunn til at det ikke er bra nok der. En mulighet er at morgen AKS går tilbake til basene. Foreldrene er fornøyde med morgen AKS i gymsalen og ber skolen vurdere om nytteverdien av dette går foran rengjøringsbehovet. Skolen kommer tilbake til dette.
- Foreldre spør om det er mulig å få noen hyller til å henge opp gjenglemte klær, så det blir lettere å finne. Skolen synes dette er en god ide.
- Timeplan – noen klasser opplever at de har lange skoledager, særlig fjerde trinn. Dette er vanskelig å gjøre noe med nå, timeplaner er et puslespill. Antall timer i fag bestemmes ikke av skolen selv, og det er en del krav og føringer som må oppfylles. Det er kuttet språk på syvende trinn, da det ikke er et krav lengre. Fjerde trinn slutter 1420 på fredager og mandager. Skolen skal se om de finner noen løsninger.

2. Trafikkaksjon

Det har tidligere blitt bestemt at det skal gjennomføres trafikk-aksjon etter høstferien.

Dersom det fortsatt skal gjennomføres må det igangsettes med vakt-lister etc.

Rikke har laget forslag til en veldig fin informasjonsbrosjyre som kan printes og distribueres til alle klasser.

Det har vært jobbet med at Høybråten skole skal bli en hjerteskoole, men virker som om arbeidet har stoppet litt opp. Lillian er leder av trafikk-gruppa og vil følge opp mot trafikkansvarlig for skolen. Rikke og Britt er medlemmer

3. Stikk innom - Halloween

Halloween gruppa hadde møte i går og har blitt enige om aktiviteter og oppsett.

Gratis inngang + glowstick til alle

- Spøkelsestunnel (betalt)

- Fotovegg med polaroid kamera (betalt)
- Kiosk
- Stikke hånda ned i en bøtte mm- gratis. Anvarlig: Anders
- Ansiktsmaling (betalt)
- Disco
- Gjette antall - enten lego eller noe skummelt
- Lage spindellev av tape på gulvet, med edderkopper - kaste edderkoppene i nettet ?
Sjekke ut
- Saftstasjon med godteri i (bloddrikke) (Sponset)

Tidspunkt : kl. 17 – 1830.

Alle klasser stiller med to vakter, bortsett fra 7 trinn som stiller med 1.

Førsteklassevaktene må hjelpe til å rigge enten torsdag fra kl 19, eller fredag kl 14. For dette får hver klasse 500,- til klassekassen.

FAU vil gjerne låne Halloweenpynt, dersom noen har. Det er forslag om å bruke ca 5000 til mer Halloween utstyr. Dette ble vedtatt.

Det jobbes også med å forbedre rutinene og lage gode beskrivelser av oppgaver, forventninger og ansvar i forbindelse med stikk-innom arrangementene. Madelen 1A, Camilla 6B og Pernille 3C blir med i stikk-innom gruppa.

4. informasjon fra gruppa IKT i skolen

Dette er en gruppe som har jobbet en stund, bla med prinsipper for bruk av læringsbrett, gjennomført en spørreundersøkelse blant foreldrene mm. Gruppen ønsker at skolen skal forplikte seg til noen skriftlige retningslinjer/ prinsipper. Disse finnes på skolens hjemmeside i et brev fra FAU til skolen.

har hatt et møte med lærerne og rektor om dette. Det jobbes nå med å implementere Stødig – prosjektet. På møtet presenterte skolen sitt arbeid og hvilke regler de har. FAU presenterte identifiserte utfordringer. Lærerne var positive til dialog. Dette arbeidet vil fortsette. Gruppa opplever at det er økt bevissthet rundt temaet, og en positiv utvikling, kontra når gruppen startet opp for 2 år siden.

5. Informasjonsmateriell til klassekontakter

Annette har bearbeidet og oppdatert et dokument med info om FAU, klassekontakten, forventninger til roller og tips og råd. Det gjenstår noen avklaringer, den vil distribueres så snart det er klart.

6. Stormøte 15. okt

Barnevakten kommer og holder et innlegg om gaming. I tillegg vil årsmeldingen presenteres og styret velges for 2 år. Pga av nye vedtekter må hele styret velges på nytt. Dersom noen har lyst til å stille til valg kan styret kontaktes.

Det kom forslag om å streame stormøtet, slik at de som ikke kan delta kan følge informasjonen. FAU har pr nå ikke godt utstyr for å gjennomføre dette, men skal se på mulighetene for dette.

Flere av representantene som sitter i styret ønsker å stille til gjenvalg. Og Ann Danielrud ønsker å komme inn i styret som styremedlem.

7. Eventuelt:

- Referater fra FAU-møter skal sendes via skolemelding.
- Agenda bør tydeliggjøre hvilke saker som er til informasjon og hvilke som ønsker innspill.

- Det ble spurt om behovet for månedlige møter i tillegg til undergruppemøtene – vurderes fortløpende.
- Styret påpeker at flere rutiner fortsatt er under etablering, ettersom FAU nå har medlemmer fra alle klassene. Det bes om forståelse for at arbeidet må få gå seg til.
- Det opprettes en undergruppe for smarttelefonfri barndom. Ann, Siri og Ann Karin deltar, Annette kan bidra.

Oppdaterte undergrupper med nye krefter:

- Sosial gruppe – som tar ansvar for stikk-innom: Jørgen, Ann Karin, Ingvild, Mona, Oda, Madeleine, Camilla og Pernille
- Trafikkansvarlig: Lillian (leder), Brit, Rikke
- IKT i skolen: Håvard (leder), Annette, Gunnar, Tone Sagaas Guverud,
- Skolemiljø: Ann Karin (Leder) Denne gruppen er fortsatt under arbeid og har behov for flere som kan trå til.
- AKS: Mona (leder), Ann Karin, Ingvild og Ann Danielrud
- Gruppe som skal søke om midler fra ulike fond: Ingvild, Andrea, Oda
- Spond ansvarlig: Gunnar